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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi OVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökséget vezet ő miniszterhez

„Vajon ingyenes marad-e a várnegyedben egy romantikus séta a felújítások után? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Önmagában üdvözlend ő az a tény, hogy a Kormány a Nemzeti Hauszmann Tervben a Buda i
Vámegyed rekonstrukcióját, mint fontos célt jelölte meg . Van, amelyik munka már
megkezdődött, és van, amelyik egyel őre tervben van. Turisztikailag és az itt élők
szempontjából sem lehet hátrányos a Karmelita kolostor felújítása, a Honvé d
Főparancsnokság épületének a pusztulástól való megmentése, vagy a lovarda felújításának
ügye. Persze nem mindegy, hogy a Kormányt pontosan milyen célok vezérlik, és azoka t
mennyiért kívánja megvalósítani . Itt szeretném megjegyezni, hogy korábban tartott
sajtótájékoztatómon már aggodalmunknak is hangot adtam, mert az nem lenne illő , ha a
Karmelita kolostor csupán azért kerülne felújításra, hogy a Miniszterelnökség rezidenciájáv á
válhasson. A beruházások és felújítások költségeit pedig amennyire lehet, a leginkáb b
költséghatékonyra kellene tervezni, hiszen csupán a Miniszterelnökség kényelme okán ninc s
szükség újabb több tízmilliárdos kiemelt beruházásra . Vagyis a Várhegyed ne csupán azér t
legyen felújítva, mert Orbán Viktor költözködni akar .

Osztom azon szakértők véleményét is, hogy külső és belső megjelenésében is meg kell találni
a rekonstrukcióknál a finom egyensúlyt, ami akár a kortárs építészet megjelenítését i s
jelentheti, amennyiben funkcionálisan és esztétikailag illeszkedik a történelmi
épületegyütteshez .
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A felújítások fő nyertesének nem a miniszterelnöknek, hanem a turistákon kívül a magya r
családoknak kellene lenniük, akik nagy számban látogatnak ki családi programként a
várnegyedbe. Eddig ezt ingyenes programként megtehették, ráadásul a vár körül séták közbe n
a gyermekek a történelemb ől is láthatnak egy darabkát . Sajnos pl . a Halászbástya felújítása
után azt tapasztalhattunk, hogy egy bizonyos szakasz Lezárásra kerül és csak belépő
megfizetése ellenében lehet végigsétálni rajta, és a gyönyör ű elénk táruló budapesti
panorámát még a magyar látogatóknak is csak így lehet megtekinteni .

Tisztelt Miniszter Úr, a kérdésem a következ ő lenne! A felújítások végeztével lehet-e maj d
arra számítani, hogy az eddig ingyenes közterületrészek fizet őssé válnak a Budai Várban?
Ahogy írtam, a Halászbástyáért már fizetnünk kell a magyar családoknak, mi vár ránk majd a
felújítások után?

Várom megtisztelő válaszát, hiszen a közpénzből meginduló felújítások végeztével nem
szeretnénk, ha a magyarok turistának éreznék magukat a saját országunkban !

Budapest, 2015 . június 2 .

Tisztelettel :

dr . Staudt Gábor
országgyű lési képviselő
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